

Resolution No. 9

Be it resolved that:

The Engineering Faculties and the Department of Geology be urged by APEGGA to establish intake and training procedures aimed at converting graduates of other faculties into graduates meeting APEGGA membership criteria.

Amendment to the resolution to read as follows:

The Engineering Faculties and the Department of Geology and Geophysics be urged by APEGGA to facilitate conversion of engineering, geological and geophysical related graduates of other faculties and technological institutes into graduates meeting APEGGA membership criteria.

Moved and seconded that Resolution No. 9 as amended be adopted.

CARRIED.

G. RECRUITMENT/PUBLIC RELATIONS

Resolution No. 13

Be it resolved that:

APEGGA and the faculties significantly increase their efforts to attract a larger than at present percentage of qualified high school graduates both male and female, into the engineering, geological and geophysical patterns.

Moved and seconded that Resolution No. 13 be adopted.

CARRIED.

H. DEFINITION OF ENGINEERING

Resolution No. 15

Be it resolved that:

The Council of APEGGA be urged to adopt and actively promote with organizations in Alberta, the policy position that not only should pure or technical engineering, geological and geophysical jobs be filled by registered engineers, geologists and geophysicists, but also that jobs exercising "responsible control" over technical engineering, geological and geophysical jobs be filled only by registered engineers, geologists and geophysicists.

Amendments to the resolution to read as follows:

The Council... exercising "responsible supervision" over technical engineering, geological and geophysical requirements be undertaken only by registered...

Amendments to the resolution were *CARRIED.*

Moved and seconded that Resolution No. 15 as amended be adopted. *DEFEATED.*

Résolution n° 9

Que l'APEGGA invite les facultés de génie et les départements de géologie à adopter des méthodes d'admission et de formation afin de faciliter la transition de diplômés d'autres facultés qui pourraient devenir des diplômés répondant aux critères de l'APEGGA.

La résolution est modifiée de la façon suivante:

Que l'APEGGA invite les facultés de génie et les départements de géologie et de géophysique à faciliter la conversion des diplômés en des domaines très liés au génie, à la géologie et à la géophysique sortant d'autres facultés et instituts technologiques en diplômés respectant les critères d'admission de l'APEGGA.

Il est proposé et appuyé que la résolution n° 9, modifiée, soit adoptée.

ADOPTÉE.

RECRUTEMENT—RELATIONS PUBLIQUES

Résolution n° 13

Que l'APEGGA et les facultés intensifient grandement leurs efforts pour attirer un pourcentage plus considérable des diplômés des écoles secondaires, hommes et femmes, dans les domaines de génie, de la géologie et de la géophysique.

Il est proposé et appuyé que la résolution n° 13 soit adoptée.

ADOPTÉE.

H. DÉFINITION DE GÉNIE

Résolution n° 15

Que l'on invite le Conseil de l'APEGGA à adopter et à promouvoir activement auprès des organismes de l'Alberta, la politique visant à ce que non seulement les postes d'ingénieurs, de géologues et de géophysiciens soient occupés par des ingénieurs, géologues et géophysiciens attitrés mais aussi que les postes dont les titulaires doivent exercer un «contrôle responsable» sur le travail des ingénieurs, des géologues et des géophysiciens soient ouverts uniquement à des ingénieurs, géologues et géophysiciens attitrés. La résolution est modifiée de la façon suivante:

Que l'on invite... assumer «la responsabilité de surveiller» les travaux de génie, de géologie et géophysiques soient ouverts uniquement aux... attitrés.

Les modifications à la résolution sont *ADOPTÉES.*

Il est proposé et appuyé que la résolution n° 15, modifiée, soit adoptée.

REJETÉE.